



**Announcement**  
**To the Shareholders of**  
**Aldar Properties P.J.S.C**  
**Changing the Venue of the General**  
**Assembly Meeting**

Aldar Properties PJSC would like to announce to the Shareholders that its Annual General Assembly meeting will be held on Wednesday 18<sup>th</sup> March 2020 at 02:00 PM **at Aldar Headquarters – ALDAR HQ – Ground Floor, Al Raha Beach, Abu Dhabi (instead of “W Yas Island Hotel”, Yas Island, Abu Dhabi).**

If the legal quorum is not achieved at the First Meeting, a Second Meeting will be held on Wednesday 25<sup>th</sup> March 2020 at the same place and same time.

**إعلان**  
**لمساهمي شركة الدار العقارية ش.م.ع**  
**تغيير مكان انعقاد اجتماع الجمعية العمومية**

تعلم شركة الدار العقارية ش.م.ع للسادة المساهمين الكرام بأنه سيتم عقد اجتماع الجمعية العمومية لمساهمي الشركة في تمام الساعة الثانية من ظهر يوم الأربعاء الموافق 18 مارس 2020 **في الطابق الأرضي - مبنى "المقر الرئيسي لشركة الدار العقارية (ALDAR HQ)" الكائن في منطقة شاطئ الراحة / أبوظبي (بدلاً من فندق "دبليو جزيرة ياس" الكائن في جزيرة ياس / أبوظبي).**

وفي حال عدم توفّر النصاب القانوني في الاجتماع الأول، فسيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الأربعاء الموافق 25 مارس 2020 في نفس الزمان والمكان.